
Oświadczenie złożone 
przez senator Alicję Chybicką 

na 20. posiedzeniu Senatu 
w dniu 9 listopada 2012 r. 

Oświadczenie skierowane do prezes Narodowego Funduszu Zdrowia Agnieszki Pachciarz 

Szanowna Pani Prezes! 
W związku z prośbą o interwencję skierowaną do mnie przez dr. n. med. Macieja Marię Kowalskiego, 

prezesa Zarządu Euromedic Onkoterapia Sp. z o.o., proszę o przeanalizowanie problemu związanego z po-
działem kontraktów dotyczących diagnostyki obrazowej i radioterapii. 

Z otrzymanych materiałów wynika, że kontrakty nie zapewniają optymalnego wykorzystania pracowni 
i sprzętu diagnostyki obrazowej i radioterapii. Jedne jednostki nie wykorzystują limitów, a inne – z nowocze-
snym sprzętem i usytuowane w miastach obok dużych ośrodków leczniczych – są zmuszone do wykonywa-
nia badań ponad limit, tak jak ma to miejsce w przypadku Euromedic International Polska Sp. z o.o. 

Diagnostyka PET/CT i radioterapia onkologiczna są badaniami, które umożliwiają szybką diagnozę i le-
czenie. Brak możliwości natychmiastowego wykonania tego typu badań może się okazać bardzo kosztowny 
dla życia i zdrowia pacjenta. Brak dokładnych badań uniemożliwia niejednokrotnie podjęcie prawidłowego 
leczenia, a zbyt długie oczekiwanie na badania może spowodować znaczne postępy choroby. 

Dlatego zwracam się do Pani Prezes z prośbą o przeanalizowanie problemu dotyczącego podziału kon-
traktów dotyczących diagnostyki obrazowej i radioterapii. Proszę również o przeanalizowanie sytuacji Euro-
medic International Sp. z o.o., która w tej chwili posiada niezapłacone przez NFZ nadwykonania, właśnie 
w diagnostyce PET/CT i radioterapii, na kwotę 75 milionów zł. 

Z wyrazami szacunku 
Alicja Chybicka 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




